
    Maj 2016 

Referat af ordinært afdelingsmøde – afd. 108-0 

Mødetid og sted: 27. april 2016, kl. 19.00 i Margrethekirkens mødesal, Revlingbakken 18, Aalborg 

Fremmødte: 

Fra Organisationsbestyrelsen: Birthe Juel Pedersen 

Fra Lejerbo: Søren Møller Abildgaard, Peter Olsen, Jesper Jespersen 

Fra Bestyrelsen afd. 108-0: Anny Munkholm, Birger Brix, Malene Jensen, Connie Johnsen, Ulla Sørensen 

Fraværende: Suppleanterne Lene Sørensen og Elna Bech 

Antal beboere afd. 108-0: 27 

 

Referent: Ulla Sørensen 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3a. Orientering om årsregnskab 2015 

3b. Godkendelse af driftsbudget 2017 

4. Indkomne forslag: 

    1. Parkering 

5. Valg af bestyrelse: 

    På valg er: Bestyrelsesmedlem Connie Johnsen (modtager genvalg) 

                        Bestyrelsesmedlem Birger Brix (modtager genvalg) 

   Valg af 2 suppleanter: 

    På valg er: Lene Sørensen (fraflyttet afdelingen) 

                        Elna Bech 

6. Valg af 2 repræsentantskabsmedlemmer: 

    På valg er: Anny Munkholm (modtager genvalg) 

                       Ulla Sørensen (ønsker ikke genvalg) 

7. Eventuelt 

 

1. Valg af dirigent: 

Birthe Juel Pedersen blev valgt. Birthe gennemgik dagsordenen og erklærede mødet for lovligt indkaldt. 

 

2. Bestyrelsens beretning 

En beboer spurgte til kursus i forbindelse med at der var opsat hjertestarter. TRYG giver melding om, hvordan det 

kommer til at foregå. 

Angående spørgsmål til udskiftning af vinduesparti i stuen, oplyste bestyrelsen at der vil blive afholdt et fællesmøde i 

kirken den 02. juni kl. 19.00 og at der bliver lavet en prøvelejlighed, hvor man kan komme og se hvordan 

vinduespartiet ser ud. Der sendes indkaldelse ud til alle beboere medio maj måned. 

 



Beretningen godkendt. 

 

3a. Orientering om årsregnskab 2015 

Søren gennemgik årsregnskabet for 2015. Der var inden kommentarer. 

 

3b. Godkendelse af driftsbudget 2017 

Søren gennemgik driftsbudgettet for 2017. Budgettet godkendt. 

 

4. Indkomne forslag: 

    1. Parkering. 

    Forslaget ikke godkendt. Ejerforeningen ønsker ikke at være med. 

 

5. Valg af bestyrelsen 

Connie Johnsen blev genvalgt for 2 år 

Birger Brix blev genvalgt for 2 år 

 

Valg af suppleanter: 

Morten Jensen blev valgt for 1 år 

Helene Selmer Nielsen blev valgt for 1 år 

 

6. Valg af 2  repræsentantskabsmedlemmer 

Anny Munkholm blev genvalgt for 1 år 

Per Gøllnitz blev valgt for 1 år 

 

7. Eventuelt 

Birger spurgte om der var interesse for evt. at få nedlagt fiber fra Bredbånd Nord. Det var der, så bestyrelsen prøver at 

få en fra Bredbånd Nord med til mødet i kirken den 02. juni 2016.05.01 

 

Angående åben røglem i opgangene er man selv ansvarlig for at lukke den igen, hvis man har åbent den. 

 

En beboer ønsker nyt køkken. Bestyrelsens forslag er at det kan være valgfrit om man ønsker det. Bestyrelsen arbejder 

videre med det. 

 

Maling af døre efter anciennitet tages op igen. Hvis man selv ønsker at male dørene hvide, kan maling afhentes hos 

Jesper. 

 

De runde udendørs kummer bliver plantet til med sommerblomster. Beboerne opfordres til at passe på disse blomster 

og fortælle børnene at blomsterne ikke er til at plukke. 

 

Dirigenten takkede for god rod og orden. Mødet slut kl. 20.10. 

 

 

 

 

Anny Munkholm  Birthe Juel Pedersen  Ulla Sørensen 

 

 



     


